
BRM-0063-2113103

PROTOKOL NR 13 i 03

Z POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ.

ODBYTEGO DNIA 26 _ A5 _ 2OO3R.

Komisja w skladzie wg listy obecnoéci stanowi4cej zalqcznik do niniejszego

protokolu rozpoczpla obrady wg nastqpujqcego porz4dku:

1. Rozpoczgcie obrad.

2. Odczytanie protokolu z ostatniego posiedzenra komisji.

3. Odczytanie pism skierowanych do Rady Miejskiej w Jgdrzejowie i Burmisfiza

Jpdrzejowa p. Leszka Kapci wystosowanych pÍzez MrEdzyzakladow4 OrganizacjE

Zwrqzkowq NSZZ ,.Solidarnoéó" w Jgdrzejowie, Zwiqzek Nauczycielstwa

Polskiego Zarzqd, Oddzialu w Jpdrzejowie oraz Rady Rodziców szkól: Girnnazjum

nr 2 i Szkola Podstawowa nrt w JEdrzejowie. Ponadto odczytal pismo Naczelnika

Wydzialu Oéwiary-. Kultury i Sportu p. Macieja KoÉmidra o wykreélenie w

projekcie Statutu Zespolu Szkól w $ 34 punktów i, j, k, l.

4. Analtza materialów na sesjg.

5. Sprawy róíne.

6. Zakoiczenie obrad.

Ad. 1. Przewodnicz4cy komisji p. Stefan Fiutek prrywital radnych, a nastgpnie

poprosil o rozpocz1cie obrad.

Ad. 2. Przewodniczqcy komisji p. Stefan Fiutek odczytal protokól z ostatniego

posiedzenia komisji, które odbylo sig dnia 14 - 05 - 2003, komisja zaopiniow-ala go

pozylvwnie.

Ad. 3. Przewodniczqcy komisji p. Stefan Fiutek odczytal pisma skierowane do Rady

Miejskiej w Jgdrzejowie i Burmistrza JEdrzejowa p. Leszka Kapci wystosowane ptzez

MiEdzyzakladow4 Organizacjg Zwi4zkow4 NSZZ,,Solidarnoéó" w Jpdrzejowie,

Zwiqzek Nauczycielstwa Polskiego Zarz4d Oddzialu w Jpdrzejowie oÍaz Rady
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Rodziców szkól: Gimnazjum nr 2 i Szkola Podstawowa nr 4 w Jgdrzejowie, a takíe

pisrno Naczelnika Wydzialu Oówiaty, Kultury i Sportu p. N4acieja Koimidra o

wykreélenie w projekcie Statutu Zespolu Szkól w $ 34 punktów. i. j. k. l.

Nastgpnie poprosil zebranych o ustosunkowanie sig do niniejszych pism. Wszyscy

czlonkowie komisji zgodnie potwierdzili konieczno$ó poproszenia o wyjaénienia

p. Macieja Koémidra, po czym wezwano naczelnika.

Glos zabral radny Balanski, który spytal ,,2 czym zwr4zane sq zmiany w S 34

Statutu Zespolu Szkól w- Jgdrzejowie?

Pan Koémider odpowiedzial ,,Zmiany w $ 34 Statutu Zespolu Szkól

w Jgdrzejowie. czyli wykleélenie punktów i, j, k, l, wynika z omylkowego wydruku

komputerowego, po prostu jest tam coé, co powinno byÓ w innym miejscu".

Na to p. Baraúski ,,Dobrze. Tylko, 2e w Statucie w punkcie j jest napisane, cytujp:

w celu wyboru przedstawicieli Rady Pedagogicznej do udzialu w pracach komisji

konkursowej na stanowisko dyrektora Zespolu. JeSli zatem skreélimy ten punkt, kto

bgdzie powo\v'al dy'r ektora Szkoly?"

P. Koimider wyjaénil ,.To, kto powoluje dyrektora wynika z Ustawy o Oéwiacie.

Na pew'no nie s4 to zadattia Rady Pedagogicznej. Absolutnie. W tym celu powoluje

sig komisjg konkursow4, w sklad której wchodzi: 3 przedstawicieli Organu

Prowadz4cego, 3 przedstawicieli Kuratorium Oéwiaty. 2 przedstawicieli Rady

Pedagogicznej, 2 przedstawicieli Rady Rodziców otaz po 1 przedstawicielu

organizacji migdzyzwi4zkowych. Ponadto, jezeli chodzi o Zespol Szkól

w Jpdrzejowie nast4pi4 tylko ograniczenia godzinowe 290 godzin na 60 (w tym 30

dla szkoty podstawowej, 30 dla gimnazjum). Ponadto 2adnych innych zwolnieú nie

bpdzie. W bibliotece s4 nauczyciele, którzy w grudniu nabgd4 uprarvnienia

emerytalne i do tego miesi4ca na pewno bgd4 pracowaó. Ponadto jak wyrika

z naszych obliczeír. w Szkole Podstawowej nr 4 bgda dwie klasy utworzone

z obwodu szkolnego. Spoza niego moíe byc jeszcze okolo 60 osób. Wszystko to

nie wptynie negatywnie na realizacjg progtamu oéwiatowego. Nastqpi4

ograniczenia godzinowe w szkolach wiejskich, gdzie jest malo dzieci i klasy sq

l4czone. Nastqpilo to jednak po naradzie z dytektorami, którzy 14 maja br.
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przedstawili projekty organizacyjne na rok szkolny 200312004. Ich celem bylo

wskazanie mo2liwoici wprowadzenia oszczpdnoéci w szkolach. "

Do dyskusji wl1czyl sig radny Fiutek pytajec, ,,C2ry decyzja o utw-orzeniu Zespolu

Szkól jest juz podjgta ostatecznie?".

P. Koémider odpowiedzial ,, Nie zostala odrzucona przez Wojewodq

Swigtokrzyskiego, który sprawuje nad ni4 nadzór. Wrgcz przeciwnie uznal iq ta

zgodn4 z prawem, wigc na dzieh dzisiejszy jest prawomocna".

Pan Fiutek ,,Czy s4 jeszcze jakieé pytania do Naczelnika. Nie, to dzipkujg Paúsfwu.

Przejdímy do kolejnego punktu obrad."

Komisja poddala glosowaniu niniejsze pisma.

W sprawie wykleélenia w $ 34 Statutu Zespolu Szkól punktów i, j, k, I - przyjety

jednogloSnie

W spawie uchylenia uchwaty Rady Miejskiej z dnia 2A marca 2003r o powolaniu

Zespolu Szkól w Jgdrzejowie - za 1 glos, przeciw 3 glosy nikt sip nie wstrzymal.

Ad. 4. Analiza materialów na sesjg. Analizg materialów na VII sesjp Rady Miejskiej

rozpoczgto od sprawozdania z pracy Burmistrza miEdzy sesjami. Tu najwipcej

w4tpliwoé ci wzbudzil punkt 5l odnoénie wniosku Zakladu Wodoci4gów i Kanalizacji

w Jgdrzejowie z dnia 2l marca 2003r o zatwierdzenie tary4 dla zbiorowego

zaopatrzenia w wodg i zbiorowego odprowadzania écieków na terenie gminy

Jgdrzejów. W tej kwestii glos zabral radny Baraiski:

,,na ostatnrm posiedzeniu naszej komisji zwróciliémy sig do Przewodniczqcej Rady

Miejskiej p. El2biety Wiéniewskiej o zaci4gnigcie opinii u innego radcy prawnego

celem sprawdzenia zasadnoéci wprowadzenia nowych stawek i taryf wody i

upewnienie sig czy my jako Rada rzec4rwiicie nie mamy prawa do wprowadzania

zmian do ww. wniosku. Do dnia dzisiejszego nie oüzymaliémy odpowiedzi.

Zwracam sig do Was koledzy radni z zapytaniem, kto moze nam udzielió

informacji na ten temat?".

Przewodniczqcy Fiutek poprosil p. Teresg Borowsk4 która powiedziala: ,,2 tego co

sip orientujp, wydanie opinii w tej sprawie ptzez innego radcg prawnego - ze

wzglgdu na fakt, i2 do obowi4zków radcy prawnego Urzgdu Miejskiego nalefi
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doradztwo prawne na rzeez organów gminy oraz 2e opinia w sprawie zostala

wydana na sesji Rady Miejskiej * wymagaloby konsultacji z Radc4 Prawnym

Urzqdu Miejskiego.

Komisja przyjqla wyjaénienia, postanowila przesun4ó ten punkt na maj4ce sig odbyó

29 maja szkolenie. Pozostale punkty nie budzily Zadnych w4tpliwoéci radnych, poza

zmianami w bud2ecie miasta. Celem ich wyjainienia przewodnicz4cy Fiutek wezwal

Skarbnika Gminy p. Bo2eng Ciepluch, która udziellla wyjaénieú. Ponadto radni nie

zglosili 2adnych wniosków.

Komisj a zaopini owala pozytywni e j edno glo éni e :

Uchwalg w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy na 2003 rok.

Uchwalg w sprawie zaciqgnigcia kredyru na finansowanie wydatków nie

znajduj4cych pokrycia w planowanych dochodach gminy.

Uchwalg w sprawie uszczegolowienia stawek podatku od érodkó transporto!\ych

na 2003 rok.

Spraw'ozdanie z dzialalnosci Oérodka Pomocy Spolecznej w JEdrzejow-ie komisja

zaopiniowala pozyt¡rwnie uznaj4c, 2e zawiera ono jasne informacje. nie wynagaj4ce

wyjaénieú.

Ad. 5. Sprawy róhne. W sprawach ró2nych radny Chalupka zglosil problem

,,zakorkowanej" ulicy Okrzei. Wyrazll swoj4 opinig o problemie petentów

przyjezdlajqcych do PZU i Poczty Polskiej, kórzy w godzinach szczytu nie maj4

gdzie parkowaó swoich samochodów. Robi4 to na chodniku. tarasujqc tym samym

przejazdptzez ulicg Okrzei. Jak sam powiedzial,,Nalezy z tym coé ztobiót"

Radny Baraúski przedstawil problem cokotu po bytym pomniku, który ,,Stoi

bezu4,,tec;znie od kilku lat i straszy mieszkaúców. Negatywnie wp\,.wa na wizenrnek

miasta, a teren, który zajmuje mo2na by wykorzystaó w innych celach.

Po tvm komisja wysunpla nastEpuj4ce wnioski:

:k Komisja wnioskuje o pozy.tyurne rozpatrzenie wniosku ZOZ - u w sprawie

umorzenia podatku od nieruchomo óci (wnio sek przeglosowany j ednomySlnie )



* Komisja wnioskuje o uregulowanie ruchu na ulicy Okrzei z propozycj4

jednokierunkowego ruchu od Alei Pilsudskiego (wniosek przeglosowany

jednogloénie).

* Komisja wnioskuje o zagospodarowanie terenu po bytym pomniku (wniosek

przeglosowany jednogloéni e).

Ad. 6. Po czym zakoiczono obrady Komisji

Protokolowala:

Magdalena Suszalska - Swieca

Przewodniczqcy obrad:

Stefan Fiutek
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